
PlO-194243/2023

Zápis z jednání 
Komise pro podporu podnikání RMČ Praha 10, 

která se konala dne 24.4.2023

Přítomní členové: Ing. Petr Hůlka - předseda, David Krůta, Ing. Ivan Mikoláš, Mgr. 
Ing. Martin Kopecký

Omluvení členové: Renata Chmelová, Veronika Dvořáková, Ing. Marek Reimer
Neomluvení členové: -
Hosté: Ján Tropp DiS., referent oddělení tiskového

Jednání Komise pro podporu podnikání RMČ Praha 10 bylo zahájeno v čase 16:05 hodin.

Program:
1. Zahájení komise
2. Schválení programu
3. Volba ověřovatele zápisu
4. Schválení přítomnosti hostů komise
5. Elektronické podání povolení pro restaurační předzahrádky na území MČ Prahy 10
6. Různé
7. Závěr

Popis průběhu jednání:

1. ZAHÁJENÍ KOMISE

Komise pro podporu podnikání (dále jen Komise nebo KPP) byla zahájena v čase 16:05 hod. 
a sešla se v počtu čtyř členů, čímž byla usnášeníschopná.

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Průběh hlasování: .
PŘÍTOMNO: 4
PRO: 4
PROTI: 0
ZDRŽEL SE: 0
NEHLASOVAL: 0

Výsledek hlasování:
Komise program schválila.

Stránka 1 z 4



PlO-194243/2023

3. VOLBA OVĚŘOVATELE ZÁPISU

Předseda Komise navrhl, aby ověřovatelem zápisu z jednání KPP byl pan Ing. Ivan Mikoláš.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO: 4
PRO: 4
PROTI: 0
ZDRŽEL SE: 0
NEHLASOVAL: 0

Výsledek hlasování:
Komise schválila, aby ověřovatelem zápisu z tohoto jednání KPP byl pan Ing. Ivan Mikoláš.

4. SCHVÁLENÍ PŘÍTOMNOSTI HOSTŮ KOMISE

Komise souhlasí s přítomností pana Jána Troppa DiS., referenta oddělení tiskového, na 
jednání KPP.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO: 4
PRO: 4
PROTI: 0
ZDRŽEL SE: 0
NEHLASOVAL: 0

Výsledek hlasování:
Komise schválila pana Jána Troppa DiS. hostem komise.

5. ELEKTRONICKÉ PODÁNÍ POVOLENÍ PRO RESTAURAČNÍ PŘEDZAHRÁDKY NA ÚZEMÍ MČ 
PRAHY 10

Úvodem si vzal slovo předseda komise pan Hůlka, představil blíže projednávaný bod a 
vyjádřil vůli, aby Komise pro podporu podnikání (KPP) doporučila Radě městské části Praha 
10 (RMČ) tento záměr podpořit.
V rámci snahy podpořit podnikání na území městské části Prahy 10 a zároveň zlepšovat i 
podmínky pro podporu podnikání, KPP předkládá návrh na elektronizaci podání povolení 
na restaurační předzahrádky na území MČ Prahy 10.

Příkladem dobré praxe je Magistrát města Plzně, kde tento typ povolení již mohou místní 
podnikatelé podávat elektronicky přes Elektronický portál občana. Stačí tedy jediný 
formulář, který žadatel odešle datovou schránkou a začnou jej najednou řešit všechny 
zainteresované instituce, čímž dojde ke zkrácení doby pro vydání povolení.

Pan Ing. Mikoláš na toto doporučení reagoval, zda je schopna KPP doporučit i jiné kroky a 
možnosti, které by k realizaci tohoto bodu napomohly. Těmito počátečními kroky by mohla
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být konzultace s IT oddělením ÚMČ Praha 10, nicméně pozvaní zástupci tohoto oddělení se 
z důvodu řešení jiných neodkladných záležitostí z jednání KPP omluvili.

Pan Mgr. Ing. Kopecký se do diskuse vložil s příspěvkem, zda je vlastně úloha KPP, aby řešila 
technické záležitosti žádosti o předzahrádky, konkrétně jakým způsobem si ÚMČ bude 
dotčené orgány vyjadřující se k žádosti obesílat. Z následné diskuse vyplynula spíše 
vhodnost zahájit počáteční jednání a seznámit s touto problematikou radní ÚMČ.

Členové KPP se shodli, že by bylo lepší jít cestou elektronického formuláře, napojeného na 
určité „ztotožnění a identifikaci podatele" s následným elektronickým odesláním podání 
pomocí datové schránky.
Další debatou vyplynulo, zda po přijetí elektronického formuláře je ÚMČ nejenom 
technicky, ale i legislativně schopen dotčené orgány sám oslovit a potřebné informace si 
pro žádosti o předzahrádku obstarat. Jedním z dotčených orgánů je Technická správa 
komunikací (TSK), se kterou by mohly být v budoucnu sdíleny elektronické formuláře 
potřebné k podání žádosti. Takto by došlo nejenom k ušetření jednoho procesního kroku, 
ale bezesporu by to znamenalo i úsporu času podatele. Členové KPP se shodli, že bez 
znalosti IT procesů a absence zástupců IT oddělení na jednání není komise schopna 
posoudit, zda je tato možnost realizovatelná i s přihlédnutím, že procesní úkony a záležitosti 
TSK není MČ Praha 10 schopna ovlivnit a je potřeba začít jednání na úrovni Magistrátu hl. 
města Prahy (MHMP) a TSK.

Téma elektronizace žádosti o předzahrádky poté směřovalo k usnesení, aby ÚMČ umožnil 
elektronické vyplnění žádosti o předzahrádky a dále, aby vstoupil do jednání s MHMP za 
účelem implementace řešení jednotné žádosti pro veškeré orgány vydávající závazná 
stanoviska v této věci.

Realizaci v posunu elektronizace žádosti o předzahrádky je možné rozdělit na dvě etapy. 
První etapa by byla směřována na ÚMČ Praha 10 ohledně přípravy elektronického 
formuláře k vyplnění žádosti o předzahrádky ve stylu vyplnění údajů a následného 
generování formuláře ve formátu PDF.
Následně by rada, respektive zastupitelstvo, v této věci oslovilo MHMP ve věci jednotné 
elektronické žádosti o předzahrádky.

Stanovisko KPP
KPP doporučuje RMČ prověření možnosti jednotného elektronického podání žádosti o 
předzahrádky (řešení podobnému magistrátu města Plzně) a doporučuje oslovit v této věci 
MHMP.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO: 4
PRO: 4
PROTI: 0
ZDRŽEL SE: 0
NEHLASOVAL: 0
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Výsledek hlasování:
KPP doporučuje RMČ prověření možnosti jednotného elektronického podání žádosti o 
předzahrádky (řešení podobnému magistrátu města Plzně) a doporučuje oslovit v této 
věci MHMP.

6. RŮZNÉ

Neproběhla žádná diskuze.

7. ZÁVĚR

Předseda KPP Ing. Petr Hůlka v čase 16:35 hod. všem přítomným poděkoval a jednání 
Komise ukončil.

Datum vyhotovení zápisu: 28.4.2023

člen KPP, ověřovatel
Ing. Petr HŮLKA
předseda KPP

Bc. Tomáš VYKOUKAL
tajemník KPP
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